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kuryr 10. února 2023

8 důvodů, proč NIKDY nevěřit ničemu, co tato vláda
říká

infokuryr.cz/n/2023/02/10/8-duvodu-proc-nikdy-neverit-nicemu-co-tato-vlada-rika

Čím dříve přijmeme, že můžeme důvěřovat pouze Bohu a

(někdy) sami sobě, tím větší máme šanci překonat tento

nepořádek.

Donedávna jsem neměl problémy s důvěrou vládě. Myslel jsem, že

existují dobří lidé a špatní lidé, ale myslel jsem si, že samotná

instituce vlády je zlá pouze tehdy, když na její místo dosadíme špatné

lidi. Už ten pocit nemám. Pokud jsme se v posledních letech něco

naučili, je to to, že „dobří lidé“ jsou ve vládě na všech úrovních a ve

všech zemích mimořádně vzácní, a dokonce i oni jsou často příliš

slabí nebo zkorumpovaní, než aby vykonali mnoho dobrého.

V dnešní epizodě The JD Rucker Show, která se vysílá v 8 hodin ráno

Pacific Rim, probírám osm důvodů, které jsem posbíral z titulků,

proč bychom neměli věřit ničemu, co nám tato administrativa

říká. Ve skutečnosti bychom měli předpokládat, že celá vláda je
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naprosto zkorumpovaná. To je nešťastné, protože nejsem

anarchista. Věřím v potřebu omezené vlády, a když jí nemůžeme

důvěřovat, jsme nuceni soustředit se na nejčistší formy vlády lidu a

lidu. Tak nebyla napsána Ústava jako celek, takže jsme ve velkém

svazku.

Diskutoval jsem o těchto osmi tématech, která by měla

přesvědčit diváky, že vládě nelze věřit:

Téměř vše, co se nám říká o válce na Ukrajině, je lež. Toto není

„proruské“ nebo „protiukrajinské“ prohlášení. Jednoduše to

znamená, že zprávy o Ukrajině, které pocházejí téměř ze všech

zdrojů, produkuje vláda pro své vlastní účely. Naše vláda dnes

dělá vše, co je v jejích silách, aby udržela byznys s praním peněz

daňových poplatníků přes Ukrajinu při životě. Volby v Arizoně (a

mnoho dalších) přinesly výsledky, které jsou matematicky

nemožné. V pořadu jsem požádal Patricka Byrna o stručnou

statistickou analýzu toho, proč Katie Hobbsová nemohla

legitimně vyhrát arizonské guvernérské volby. A ona není jediná

rasa, která byla ukradena.

Tlak na elektrická vozidla je skutečně tlakem na odstranění

VŠECH soukromých vozidel pro „obyčejné“ lidi. Říkají, že chtějí,

aby každý řídil elektromobil, ale skrývají nepříjemnou pravdu, že

na to není ani zdaleka dost lithia. Jakmile budou moci zakázat

vozidla na plyn kvůli „změně klimatu“, budou nás konfrontovat s

realitou, že ve skutečnosti nechtějí, abychom auta vůbec

měli. Veřejná doprava, elektrokola a 15minutová města jsou

součástí budoucnosti, o které zatím nechtějí, abychom věděli.

Světová ekonomika je hnána ke kolapsu. Právě teď se odehrává

velmi smutná realita, které se nevěnuje pozornost. Vlády po

celém světě se připravují na „výpomoci“, což znamená, že banky

dostanou pravomoc vzít si naše peníze, aby se zachránily. Tato a

každá další směšná hospodářská politika vycházející od našich

„zástupců“ nám ukazuje, že se připravují na totální ekonomický

kolaps. Nebo, abych byl přesnější, jeden si vyrobí.
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Většina členů vlády útočí na ústavu místo toho, aby ji bránili. Ve

Spojených státech státní úředníci přísahají, že budou bránit

ústavu. Ve skutečnosti však vidíme pokusy lidí na obou stranách

politické propasti obejít nebo dokonce rozvrátit ústavu.

Po odhalení projektu Veritas nikdo z vlády, dokonce ani „dobří

hoši“, proti společnosti Pfizer nepodnikne žádné kroky. Bomba

projektu Veritas o „cíleném vývoji“ Covid-19 Pfizerem měla

přimět všechny ve vládě křičet po odpovědi. Místo toho zažíváme

jen ticho. Dokonce i “dobří” ve vládě se tomuto problému

vyhýbají jako moru. proč tomu tak je?

Vlády po celém světě prosazují nedostatek potravin, aby měly

úplnou kontrolu nad zásobami, a tedy i nad lidmi. Nizozemští

farmáři protestovali. Poté byli umlčeni. Toto je mikrokosmos

toho, jak se vlády po celém světě připravují na řešení

nadcházející potravinové krize. Místo aby s nimi bojovali, tlačí je

dopředu. Jak řekl Henry Kissinger, kdo kontroluje zásobování

potravinami, ovládá lidi.

Znásilňování dětí je na vzestupu a nikdo ve vládě nehne prstem,

aby to zastavil. V naší moderní společnosti neexistuje absolutně

žádná omluva pro nárůst znásilňování dětí. Jak mohou „dětští

násilníci“ tak snadno dosáhnout svých ďábelských cílů se všemi

technologiemi vymáhání práva a útoky na naše soukromí,

kterými jsme v posledních letech trpěli? A proč naši „lídři“

nedělají absolutně nic, aby je zastavili? Více než kterýkoli ze

sedmi důvodů je to důvod, proč absolutně nevěřím vládě.

I když pořad nesledujete , měli byste vědět toto: Naše vláda na téměř

každé úrovni a téměř v každé zemi světa nepracuje naším

jménem. Všichni mají nějakého loutkáře, převážně globalistickou

elitu, která tahá za tolik nití. Upřímně doufám, že dnešní vysílání

otevře některým oči, nemluvě o srdcích a myslích.

JD Rucker

ZDROJ
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Sdílet:

 

 


